Essential Smartbright Projector ST033T

Mounting

Instruction/安裝說明書



地址:台北市南港區園區街3-1號15樓之一

產地:荷蘭昕諾飛授權於中國製造

電話: 0800-808-268





After turning off the power and standing for 15 minutes, the lamp holder can be directly touched by hand to adjust. 關閉電源並靜置15分鐘後,可以用手直接接觸燈頭進行調節。



please do not contact the lamp cap directly with your hand to adjust when the light is lit

燈具點亮時請不要用手直接接觸燈頭進行調節。



Rotate the track head clip to the other end of the clip point and tilt the lamp according to the drawing until the track is pulled out. 將軌道頭卡扣旋轉至卡點的另一端,依據圖示傾斜燈具,直至拔出 軌道。

Product Model/ 產品名稱	Watt/ 瓦數	Operating Current / 工作電流 (A)(@110V)	Inrush Current / 浪湧電流 (A)	Duration of Inrush Current / 浪湧電流持續時間 T(@50% of Ipeak)(µs)	The Leakage Current / 漏電流 (mA)	Maximum Number of Lamps Connected (PCS) of I 6A type B MCB /16A B型微型斷路器最 多可接燈具數 (pcs)	Maximum Number of Lamps Connected (PCS) of 16A type C MCB /16A C型微型斷路器最 多可接燈具數 (pcs)
ST033T LED6	7	0.12	14	580	0.7	116	116
ST033T LED9	10	0.1	6	104	0.7	115	115
ST033T LED17	20	0.19	8.2	136	0.7	73	73
ST033T LED25	30	0.285	8.4	180	0.7	48	48

The leakage current (contact current or protective conductor current) of the circuit depends greatly on the conductor, such as the length of the conductor specification. In the field, the connection of the power cord to the lamp, and the arrangement of the power cord of the lamp also have an effect.

In some cases it is also referred to as the ground drain current.

電路的漏電流*(接觸電流或保護導體電流)很大程度取決於導線,如導線的規格長度。在現場用時,電源線到燈具的接法, 燈具電源線的排布也有影響。

*在有些場合也稱作對地漏電流。

1. Luminaires shall be installed by qualified electricians and wiring shall comply with IEC-60364-7-714 Standard.

2. Please be sure to cut off the power before operation.

3. Luminaires must be grounded before use and must be grounded throughout use.

4. Do not continue to use if the luminaire is damaged.

5. Luminaires should not be stored and used in corrosive environments or in environments containing hazardous substances such as sulfide, halides, phthalates, etc.

6. Luminaires should be installed outside the reach of human hands.Warning: The light source and parts of this lamp are not replaceable.

When the light source and parts reach the end of their life, the whole lamp should be replaced.

1. 燈具應由有資格的電工安裝, 接線應符合IEC-60364-7-714標準或國家標準。

2. 操作前請務必切斷電源。

3. 燈具使用前,必須先接地線。整個使用過程中,也必須確保燈具始終接地。

4. 若燈具破損,請勿繼續使用。

5. 燈具避免在腐蝕性環境或者含有有害物質,例如硫化物,滷化物,鄰苯二甲酸酯等環境中存儲和使用。

6. 燈具安裝在人手可觸及範圍外。

警告:此燈具的光源和零部件是不可替換的;當光源和零部件到其壽終時,應替換整個燈具!

